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Статья посвящена вопросам имплементации Конвенции о защите прав человека и основных 

свобод и правовых позиций Европейского Суда по правам человека в российскую правовую систему. 

В качестве практического материала для исследования выбрана сфера административного при-

нуждения и административной ответственности. Авторы подчеркивают роль и значение практики 

ЕСПЧ для совершенствования российского законодательства, выявляют проблемы и трудности, 

возникающие в ходе исполнения решений ЕСПЧ в рассматриваемой сфере.
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The article is devoted to the issues of the implementation of the Convention for the Protection of Human Rights and 
Fundamental Freedoms of 1950 and decisions of the European Court of Human Rights into the Russian legal system. The 
sphere of administrative coercion and administrative liability was chosen as a practical material for this research. The authors 
stress the role and importance of the ECHR practice for the improvement of Russian legislation, outline problems and 
difficulties of the implementation of the ECHR judgments in this sphere.
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